
Referat af Ordinær 

generalforsamling/husmøde onsdag d. 

13/09 - 2023 kl. 19  

1. Tilstede: Kevin 408A, Ariane 408A, Casper 407E, Dorthe 405C, Lene 404B, Musa 403A. 
2. Dirigent: Casper 407E 
3. Referent: Kevin 408A 
4. Godkendelse af dagsorden: Godkendt. 
 
5. Afholdelse af Ordinær generalforsamling, jvf. § 5 i vedtægterne: Der afholdes ordinær 
generalforsamling på første møde efter afslutning af årsregnskabet. 
• Godkendelse af blokkens regnskab 

 
Saldo på konto: kr.89407,92; Saldo i Kasse: kr.2486,91;  
Blokkens samlede beholdning: kr. 91894,83; 
 
Regnskabet godkendes. 
 

• Valg af BLOK 41 forretningsudvalg (jvf. §6)  
Formand (Kevin 408A) – På valg. Kevin genvalgt. 
Næstformand (Anne 404B) – På valg. Lene stiller op og er valgt.  
Kasserer (Dorte 408E) – På valg. Stephanie stiller op og vælges enstemmigt. 
Medunderskriver (Anne 408B) - på valg. Dorthe 405C stiller op og er valgt. 
 

• Valg af beboere til opgaver i blokken. 
Fælleslokale: Casper 407E, Ariane 408A Genvalgt 
Domæne og hjemmeside Kevin 408A Genvalgt 

 
 

• Gennemgang af vedtægter og beslutning af eventuelle redaktionelle justeringer.  
 
Se vedhæftet forslag til vedtægtsændringer - Ændringer godkendes. 

 
 
6. Behandling af Blokkens sager: 
 

Fremlægning af forslag til nye retningslinjer for brug/betaling af fælleslokale 
fremadrettet. Der laves nyt regelsæt for brug af fælleslokalet fremadrettet. 
Se vedhæftet dokument angående ændrede retningslinjer for brug af 
fælleslokale  

 

BLOK  41 



Fælles optælling af inventar i fælleslokale, og klargøring til brug. Det besluttes 
at afholde optælling af alt inventar i lokalet, samt prissætning med henblik på 
oprettelse af lister til brug af fremtidig fælleslokale håndtering. Dette afholdes 
mandag d. 18/09 fra kl. 09:30  

 
 
7. Eventuelt:  

Kevin oplyser at han har kontaktet ejendomskontoret og efterfølgende Michael 
Madsen (forebyggelseskonsulent). Dette i et forsøg på at få fjernet de ødelagte 
biler som holder i parkeringskælderen under 408/409. Der er kommet respons 
på dette med information om at politiet vil komme og fjerne de biler der er 
markeret med orange markeringer. (jeg håber ikke de kun henter den ene, da de 
er blevet oplyst om begge biler i kælderen, men sådan lød svaret).   

 
Der fremstilles et forslag angående tilladelse til at forretningsudvalget samt 
ansvarlige for beboer opgaver får tilladelse til at tage ud og spise en middag en 
gang om året. Forslaget vedtages. 


